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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u utorak, 21. travnja 2020. godine, putem 

telekonferencije Hangouts meet, s početkom u 17,00 sati 
 
 
Sukladno Uputi za postupanje Ministra uprave Republike Hrvatske KLASA:023-01/20-01/114, 
URBROJ:515-05-02-01/1-20-1 od 13. ožujka 2020. godine, a radi donošenja odluka vezanih uz 
ublažavanje posljedica za gospodarstvo i građane prouzročenih pojavom i širenjem virusa 
CODIV-19, predsjednik Gradskog vijeća TIZIANO SOŠIĆ sazvao je 25. sjednicu Gradskog 
vijeća Grada Pule, koja se održava sudjelovanjem i izjašnjavanjem vijećnika putem 
telekonferencijskog video sustava Udruge gradova. 
Način rada prethodno je dogovoren sa predsjednicima Klubova vijećnika SDP-HSU i HDZ te 
vijećnicom Gordanom Čakić, a vijećnicima su dostavljene Upute za spajanje na telekonferenciju  
Hangouts Meet. To je telekonferencijski alat putem kojeg se do 250 korisnika može spojiti u 
video/telefonsku konferenciju. Telekonferencijski kanal mogu otvarati samo licencirani korisnici 
(Udruga gradova), a na kanal se mogu spajati svi korisnici koji imaju pozivnicu (web adresu 
kanala) i to samo u vrijeme kada je kanal otvoren. 
 
 
Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ otvara 25. sjednicu Gradskog vijeća putem telekonferencije 
hangouts meet  -  / dichiaro aperta la 25ma sessione del consiglio municipale della Citta' di 
Pola te uvodno izvještava: 
Sjednicu sam sazvao na temelju članka 53. stavak 4. Poslovnika Gradskog vijeća (“Službene 

novine” Grada Pule br. 1/13, 14/15, 02/18, 05/19 i 02/20), povodom prijedloga Gradonačelnika Grada 
Pule od 17. travnja 2020. godine za donošenje akata po hitnom postupku i sukladno Uputama 
za postupanje Ministarstva uprave Republike Hrvatske (KLASA:023-01/20-01/114, URBROJ:515-05-
02-01/1-20-1 od 13. ožujka 2020.) 
 
 
POZDRAVLJA: 
- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA 
- gđu. Maju Govorčinović i gosp. Daria Runtića, predstavnike Udruge Gradova u Republici 
Hrvatskoj, koji pomažu u tehničkoj organizaciji ove sjednice putem aplikacije Hangout Meet 
– saluto la Sig. Maju Govorčinović i Daria Runtića, rappresentante dell'Associazione delle 
Citta' della Repubblica di Croazia, che ci assiste nella organizzazione tecnica di questa 
sessione mediante l'applicazione Hangout meet;  
- gđu Ingrid Bulian, po ovlaštenju Gradonačelnika Pročelnica Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu–L'assessore ad interim dell'Assessorato all'urbanistica, 
agli affari comunali e al patrimonio; 
- gosp. Aleksandra Matića, pročelnika Ureda Grada -  L'Assessore dell'Ufficio della Citta' 
- predstavnike stručnih službi Ureda Grada – i rappresentanti del servizio particolare dell' 
Ufficio della Citta' ; 
 

Radi utvrđivanja kvoruma obavještava da je vijećnik Siniša Gordić opravdao izostanak sa 
današnje sjednice. 

Radi utvrđivanja kvoruma predsjednik vrši prozivanje vijećnika: 

 

 



 

 

 
Red 
br. 

 
VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBA 

1.  TIZIANO SOŠIĆ IDS-ISU-ZELENI   
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI   

6. GORDANA FERENČIĆ IDS -ISU-ZELENI   

7. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  

8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

9. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU-ZELENI B.Miletić-mirov. mandata 

10. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI   

11. KRISTINA RABAR IDS-ISU-ZELENI.  

12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

14. DUNJA RAČIĆ IDS-ISU-ZELENI  

15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS  

16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  

17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS S.Hrelja-mirov. mandata 

18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS ODSUTNA 

19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS ODSUTAN 

20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  

21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS ODSUTAN 

22. MIRKO JURKIĆ HDZ  

23. IVONA GUDELJ HDZ  

24. PETAR ĆURIĆ HDZ  

25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID  

 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav putem poimenične prozivke, predsjednik utvrđuje da je 
na 25. sjednici prisutno 22 vijećnika te Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati. 
 
OSTALI PRISUTNI: 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
INGRID BULIAN, p.o.pročelnca UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
SANDRA LICARDO administrativni referent za poslove Gradskog vijeća-Ured Grada 
GORAN KLIMOV, informatičar, UO za financije i opću upravu 
VANJA JUHAS, informatičar UO za financije i opću upravu 
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 25. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 17. travnja 
2020. godine na razmatranje i donošenje po hitnom postupku. 
 
Prijedlozi akata i materijali za 25. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
 
 
 



 

 

Kao što je u pozivu navedeno predsjednik obavještava da je dana 17. travnja 2020. godine 
zaprimio prijedlog Gradonačelnika Grada Pule za održavanje 25. sjednice Gradskog vijeća 
Grada Pule radi donošenja akata po hitnom postupku, sukladno članku 53. st. 4. Poslovnika 
Gradskog vijeća. U prijedlogu Gradonačelnik kao predlagatelj akata navodi postojanje osobito 
opravdanih razloga za hitno donošenje predloženih akata zbog stanja prouzročenog 
epidemijom COVID-19. 
 
Odredbom članka 53. Poslovnika propisano je da se iznimno akt može donijeti po hitnom 
postupku samo ako to zahtijevaju interesi obrane i drugi osobito opravdani razlozi, kao i da se 
za donošenje akata po hitnom postupku ne primjenjuju rokovi propisani Poslovnikom.  
Nadalje stavkom 4. istog članka propisano je da se prijedlog za donošenje akta po hitnom 
postupku podnosi predsjedniku Gradskog vijeća, koji bez odlaganja prijedloge upućuje 
vijećnicima. 
Budući da su razlozi koje je predlagatelj akata naveo u svom prijedlogu osnovani i da 
Gradsko vijeće mora, u interesu svih građana Grada Pule, o predmetnim prijedlozima 
raspraviti i odlučiti u što kraćem roku, to je predsjednik sazvao 25. sjednicu Gradskog vijeća. 
 
Dalje izvještava da je dana 20. travnja 2020. godine zaprimio od vijećnika Danijela Ferića 
podnesak s pitanjem - zbog čega u dnevni red nije uvršten prijedlog Sanje Radolović, 
podnesen za dopunu dnevnog reda 23. sjednice vezano za smanjenje prireza pa da se uvrsti u 
ovu sjednicu; 
Nadalje u ime Kluba vijećnika SDP-HSU Danijel Ferić dostavio je dva prijedloga za dopunu 
dnevnog reda 25. sjednice sa prijedlogom točaka: 

1. Zaključak o mjerama za pomoć građanima i gospodarstvu uslijed epidemije 
koronavirusa od strane trgovačkih društva kojima je osnivač Grad Pula 

2. Izvješće Gradonačelnika o punjenju proračuna Grada Pule za razdoblje 1.1.-15.4. 2020 
u odnosu na 1.1.-15.4.2019. 

 
Razmatrajući pristigla pitanja i prijedloge predsjednik obrazlaže: „Mišljenja sam da 
-   najprije vezano za upit vijećnika Ferića u odnosu na prijedlog vijećnice Sanje Radolović, 
koji se odnosio na dopunu dnevnog reda 23. sjednice GV-a ističem da imenovana vijećnica 
nije istovrstan (ili sličan) prijedlog podnijela za ovu 25. sjednicu pa slijedom navedenoga nije 
bilo uvjeta za razmatranje navedenog prijedloga.  
 
-   U odnosu na prvi prijedlog vijećnika Danijela Ferića o mjerama od strane trgovačkih 
društava u vlasništvu Grada Pule želim istaknuti da Grad Pula, zajedno s ostalim istarskim 
gradovima, kontinuirano prati razvoj okolnosti uzrokovanih pojavom i širenjem virusa 
COVID-19 te slijedom toga, u cilju pomoći i rasterećenja privatnog sektora, posebice malog i 
srednjeg poduzetništva i  obrtništva, donijeli smo i donosimo mjere, u okviru našeg 
samoupravnog djelokruga, s ciljem zadržavanja radnih mjesta, pomoći likvidnosti onima čije 
je poslovna aktivnost zabranjena ili smanjena uslijed mjera opreza donesenih za suzbijanje 
epidemije. 
Organizacija postupka donošenja pojedinih mjera, koje je potrebno donijeti na razini Grada i 
gradskih poduzeća ima direktan utjecaj na proračun i slijedom navedenoga na rad i usluge 
koje je naravno potrebno osigurati našim sugrađanima. Prema tome, donošenju odgovarajućih 
mjera treba pristupati postepeno, pažljivo i analitički uz detaljno sagledavanje mogućnosti 
koje proizlaze iz pozitivnih zakonskih propisa kao i usporedbe mogućih utjecaja – kako onih 
negativnih tako i pozitivnih. 
 



 

 

Ističem isto tako i komunikaciju sa nadležnim ministarstvima donositeljima pod zakonskih 
akata koji reguliraju pojedine resore. 
Primjera radi Izmjenama i dopunama Zakona o komunalnom gospodarstvu, za sada, 
regulirana je samo mogućnost oslobađanja od plaćanja naknade obveznika za poslovne 
prostore i građevinsko zemljište, koji tome služi. 

 
Jednako tako, vezano uz obvezu plaćanja pričuve treba istaknuti Zakon o vlasništvu i drugim 
stvarnim pravima kojima je utvrđena obveza plaćanja od strane vlasnika posebnih dijelova 
nekretnine niti jedan upravitelj nema mogućnost donijeti odluku o oslobađanju plaćanja za 
poslovne subjekte.  
 
Također, za napomenuti je i potrebu sveobuhvatne analize namjene sredstava za koje se 
predlaže smanjenje u kontekstu već započetih aktivnosti od interesa na kvalitetu života svih 
naših sugrađana kao što su, primjerice, sredstva naknade za razvoj sustava javne odvodnje i 
vodoopskrbe koja se koriste u svrhu provedbe započetih projekata Europske unije, posebno 
projekata Pula Centar i Pula Sjever. 
 
Slijedom svega navedenog, kako je prethodno i istaknuto, eventualnom uvođenju novih mjera 
treba pristupiti postepeno, po razjašnjenju i analizi svih relevantnih utjecaja njihove provedbe. 
 
-   U vezi 2. prijedloga dopune dnevnog reda Danijela Ferića s Izvješćem Gradonačelnika o 
punjenju proračuna  napominjem da je Zakonom o proračunu te Pravilnikom o polugodišnjem 
i godišnjem izvještaju o izvršenju proračuna utvrđena obveza, sadržaj, rokovi izrade i 
donošenja godišnjeg i polugodišnjeg  izvještaja o izvršenju proračuna.  
Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Upravni odjel za financije i opću upravu izrađuje i 
dostavlja Gradonačelniku Grada Pule do 1. svibnja tekuće godine za prethodnu godinu, a 
Gradonačelnik Grada Pule podnosi Gradskom vijeću Grada Pule do 1. lipnja tekuće godine za 
prethodnu godinu.  
Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Upravni odjel za financije i opću upravu izrađuje 
i dostavlja Gradonačelniku Grada Pule do 5. rujna tekuće proračunske godine, a 
Gradonačelnik Grada Pule podnosi Gradskom vijeću Grada Pule do 15. rujna tekuće 
proračunske godine. 
Naglašavam da je Grad Pula uvijek poštivao zakonske obveze i rokove vezano za financijsko 
izvještavanje a o tome je naše predstavničko tijelo uvijek i u zakonskom roku obaviješteno. 
 
Ukoliko predlagatelj Klub vijećnika SDP HSU ima preciznija i konkretna pitanja skrećem 
pažnju na odredbu iz članka 6. Poslovnika, kojom je određeno da vijećnik može postavljati 
pitanja i tražiti podatke od pročelnika upravnih tijela Grada, Gradonačelnika ili osoba koje oni 
ovlaste te od uprava gradskih trgovačkih društava i javnih ustanova.  
 
Evo mislim da sam ovime iscrpno obrazložio razloge zbog kojih ne prihvaćam prijedlog 
Kluba vijećnika SDP-HSU za dopunu dnevnog reda 25. sjednice.“ 
 
Molim vijećnika Danijela Ferića da se u ime Kluba SDP-HSU izjasni o tome da li ostaje  kod 
svog prijedloga nakon iznesenog obrazloženja. 
 
Budući se Danijel Ferić izjašnjava da ostaje kod svojih prijedloga, predsjednik prepušta 
Vijeću da se glasanjem izjasni da li prihvaća prijedloge dopune dnevnog reda Kluba vijećnika 
SDP-HSU pa prelazi na prozivku i pojedinačno izjašnjavanje vijećnika: 
 



 

 

Red 
br. 

VIJEĆNIK Dopuna dnevnog reda 
GLASANJE 

ZA / PROTIV 

1.  TIZIANO SOŠIĆ PROTIV 

2. ELENA GATTONI-STEPANOV PROTIV  

3. IVAN NEKIĆ PROTIV 

4. DIANA KUKIĆ DASKO PROTIV 

5. ARDEMIO ZIMOLO PROTIV 

6. GORDANA FERENČIĆ PROTIV 

7. MASSIMO BRAJUHA PROTIV 

8. BRUNA JOVANOVIĆ PROTIV 

9. VALTER BOLJUNČIĆ PROTIV 

10. JADRANKA ČERNJUL PROTIV 

11. KRISTINA RABAR PROTIV 

12. SLADJANA RADOŠEVIĆ PROTIV 

13. REDŽEP RAIMOVIĆ PROTIV 

14. DUNJA RAČIĆ PROTIV 

15. MAURICIO LICUL ZA 

16. DANIJEL FERIĆ ZA 

17. ROBERTO FABRIS ZA 

18. SANJA RADOLOVIĆ ODSUTNA 

19.  SINIŠA GORDIĆ ODSUTAN 

20. IGOR BELAS ZA 

21. RADENKO OGNJENOVIĆ ODSUTAN 

22. MIRKO JURKIĆ ZA 

23. IVONA GUDELJ ZA 

24. PETAR ĆURIĆ ZA 

25.  GORDANA ČAKIĆ ZA 

 
Predsjednik utvrđuje da Vijeće sa 8 glasova  “za” i 14 glasova “protiv”  nije usvojilo prijedlog 
za dopunu dnevnog reda Kluba vijećnika SDP-HSU. 
 
Predsjednik stavlja na glasanje dnevni red 25. sjednice Gradskog vijeća, kako je predložen  
17. travnja 2020. godine sa tri točke te se glasanje također provodi poimeničnim 
izjašnjavanjem vijećnika: 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK dnevni red 
GLASANJE 

ZA / PROTIV 

1.  TIZIANO SOŠIĆ ZA 

2. ELENA GATTONI-STEPANOV ZA 

3. IVAN NEKIĆ ZA 

4. DIANA KUKIĆ DASKO ZA 

5. ARDEMIO ZIMOLO ZA 

6. GORDANA FERENČIĆ ZA 

7. MASSIMO BRAJUHA ZA 

8. BRUNA JOVANOVIĆ ZA 

9. VALTER BOLJUNČIĆ ZA 



 

 

10. JADRANKA ČERNJUL ZA 

11. KRISTINA RABAR ZA 

12. SLADJANA RADOŠEVIĆ ZA 

13. REDŽEP RAIMOVIĆ ZA 

14. DUNJA RAČIĆ ZA 

15. MAURICIO LICUL SUZDRŽAN 

16. DANIJEL FERIĆ ZA 

17. ROBERTO FABRIS ZA 

18. SANJA RADOLOVIĆ ODSUTNA 

19.  SINIŠA GORDIĆ ODSUTAN 

20. IGOR BELAS ZA 

21. RADENKO OGNJENOVIĆ ODSUTAN 

22. MIRKO JURKIĆ ZA 

23. IVONA GUDELJ ZA 

24. PETAR ĆURIĆ ZA 

25.  GORDANA ČAKIĆ ZA 

 
Predsjednik utvrđuje da je Vijeće sa 21 glasom  “za” i 1 suzdržanim glasom usvojilo  
 

DNEVNI RED 
 

1. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o odgodi dospijeća plaćanja komunalne 
naknade 

2. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o oslobađanju od plaćanja poreza na 
korištenje javnih površina 

3. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih 
prostora u vlasništvu Grada pule 

 
 
Prelazi se na razmatranje točaka dnevnog reda 
 
 
AD – 1. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O ODGODI  
  DOSPIJEĆA PLAĆANJA KOMUNALNE NAKNADE  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, uvodno obrazloženje akta dala je Ingrid Bulian, 
p.o. Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu: 
„Uvodno treba istaknuti kako Grad Pula, zajedno sa ostalim gradovima u Istarskoj županiji, 
kontinuirano prati razvoj okolnosti uzrokovanih pojavom i širenjem korona virusa kao i 
utjecaja tih okolnosti na sve segmente. 
Slijedom navedenog, krajem ožujka je, zajedno s svim istarskim gradovima usuglašen prvi 
paket mjera čiji je sadržaj temeljen na procjenama okolnosti tijekom mjeseca ožujka u kojem 
su postupno uvođene mjere ograničenja rada određenih grupa gospodarskih djelatnosti te su 
na prethodnoj sjednici donijete odluke koje se odnose na davanja u dijelu obveza plaćanja 
poreza na potrošnju, spomeničke rente, komunalnog doprinosa, komunalne naknade, poreza 
na korištenje javnih površina te zakupa poslovnih prostora. 
 



 

 

Nedugo nakon toga, a obzirom da su posebne okolnosti nastavile sa značajnim direktnim 
utjecajem na gospodarstvenike obuhvaćene ograničenjima rada, na videokonferenciji 
istarskog župana te 9 istarskih gradova, usuglašen je novi paket mjera čije se donošenje 
predlaže na ovoj sjednici gradskog vijeća. 
Nove mjere, koje su prvenstveno usmjerene prema najosjetljivijim skupinama 
gospodarstvenika, primjenjivati će se od mjeseca travnja pa do prestanka mjera zabrane rada i 
obavljanja djelatnosti zbog posebnih okolnosti, a najduže do 30. lipnja 2020. godine. 
Suštinski, dodatnim setom mjera pomoći, gospodarstvenike koji udovoljavaju propisane  
uvjete u potpunosti se oslobađa od obveze plaćanja komunalne naknade kao i poreza na 
korištenje javnih površina te se visina zakupa poslovnih prostora smanjuje na simboličan 
iznos od 1 kune po poslovnom prostoru. 
 
Obzirom da se novom mjerom predviđa potpuno oslobađanje plaćanja komunalne naknade za 
određene kategorije gospodarstvenika za razliku od mjere za ožujak kojom je bila predviđena 
odgoda plaćanja, inicijalno je izmijenjen naziv odluke te je, kao kod ostalih odluka reguliran 
period primjene od travnja do prestanka okolnosti a najduže do 30. lipnja na način da se od 
obveze plaćanja ove naknade u potpunosti oslobađaju oni gospodarski subjekti koji su 
obuhvaćeni mjerama, a u mogućnosti su dokazati pad prometa za najmanje 20% u odnosu na 
isti period prošle godine prihod na godišnjoj razini od najviše 7,5 milijuna kuna te da na dan 
podnošenja zahtjeva nemaju dugovanja prema gradu ili njegovim trgovačkim društvima.“ 
 
Predsjednik otvara raspravu te utvrđuje da se nitko nije javio za riječ ni u ime klubova ni po 
pojedinačnoj raspravi te zaključuje raspravu i daje na glasanje toč. 1. poimeničnim 
izjašnjavanjem vijećnika prozivkom: 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK Točka 1. 
GLASANJE 

ZA / PROTIV / SUZDRŽAN 

1.  TIZIANO SOŠIĆ ZA 

2. ELENA GATTONI-STEPANOV ZA 

3. IVAN NEKIĆ ZA 

4. DIANA KUKIĆ DASKO ZA 

5. ARDEMIO ZIMOLO ZA 

6. GORDANA FERENČIĆ ZA 

7. MASSIMO BRAJUHA ZA 

8. BRUNA JOVANOVIĆ ZA 

9. VALTER BOLJUNČIĆ ZA 

10. JADRANKA ČERNJUL ZA 

11. KRISTINA RABAR ZA 

12. SLADJANA RADOŠEVIĆ ZA 

13. REDŽEP RAIMOVIĆ ZA 

14. DUNJA RAČIĆ ZA 

15. MAURICIO LICUL ZA 

16. DANIJEL FERIĆ ZA 

17. ROBERTO FABRIS ZA 

18. SANJA RADOLOVIĆ ODSUTNA 

19.  SINIŠA GORDIĆ ODSUTAN 

20. IGOR BELAS ZA 

21. RADENKO OGNJENOVIĆ ODSUTAN 



 

 

22. MIRKO JURKIĆ ZA 

23. IVONA GUDELJ ZA 

24. PETAR ĆURIĆ ZA 

25.  GORDANA ČAKIĆ ZA 

 
Nakon glasanja predsjednik utvrđuje da je 
 
Vijeće sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova donijelo 
 

O D L U K U  
o izmjeni i dopuni Odluke o odgodi dospijeća plaćanja komunalne naknade 

 
 
AD – 2. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O  

OSLOBAĐANJU OD PLAĆANJA POREZA NA KORIŠTENJE 
JAVNIH POVRŠINA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, uvodno obrazloženje akta dala je Ingrid Bulian, p.o. 
Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu: 
„Regulirano na sličan način, izmijenjen je sadržaj članka 2. te utvrđeno kako je za potpuno 
oslobađanje od plaćanja ovog poreza potrebno dokazati pad prometa od najmanje 20%  u 
odnosu na isti period prošle godine kao i nepostojanje duga prema gradu i njegovim 
trgovačkim društvima.“ 
 
Predsjednik otvara raspravu te utvrđuje da se nitko nije javio za riječ ni u ime klubova ni u 
pojedinačnoj raspravi te zaključuje raspravu i daje na glasanje toč. 2. poimeničnim 
izjašnjavanjem vijećnika prozivkom: 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK Točka 2. 
GLASANJE 

ZA / PROTIV / SUZDRŽAN 

1.  TIZIANO SOŠIĆ ZA 

2. ELENA GATTONI-STEPANOV ZA 

3. IVAN NEKIĆ ZA 

4. DIANA KUKIĆ DASKO ZA 

5. ARDEMIO ZIMOLO ZA 

6. GORDANA FERENČIĆ ZA 

7. MASSIMO BRAJUHA ZA 

8. BRUNA JOVANOVIĆ ZA 

9. VALTER BOLJUNČIĆ ZA 

10. JADRANKA ČERNJUL ZA 

11. KRISTINA RABAR ZA 

12. SLADJANA RADOŠEVIĆ ZA 

13. REDŽEP RAIMOVIĆ ZA 

14. DUNJA RAČIĆ ZA 

15. MAURICIO LICUL ZA 

16. DANIJEL FERIĆ ZA 

17. ROBERTO FABRIS ZA 



 

 

18. SANJA RADOLOVIĆ ODSUTNA 

19.  SINIŠA GORDIĆ ODSUTAN 

20. IGOR BELAS ZA 

21. RADENKO OGNJENOVIĆ ODSUTAN 

22. MIRKO JURKIĆ ZA 

23. IVONA GUDELJ ZA 

24. PETAR ĆURIĆ ZA 

25.  GORDANA ČAKIĆ ZA 

 
Nakon glasanja predsjednik utvrđuje da je 
 
Vijeće sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova donijelo 
 

O D L U K U  
o izmjeni i dopuni Odluke o oslobađanju od plaćanja poreza 
na korištenje javnih površina 

 
 
AD – 3.   DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O SMANJENJU  

    ZAKUPNINE POSLOVNIH PROSTORA U VLASNIŠTVU GRADA PULE 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, uvodno obrazloženje akta dala je Ingrid Bulian, p.o. 
Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu: 
„Primjena, za travanj pa do prestanka mjera, a najdulje do 30.6. u kojem razdoblju se 
zakupnina za one zakupce koji su obuhvaćeni mjerama ograničenja rada utvrđuje na 
simboličan iznos od 1 kune pod uvjetom da im je promet u poslovnom prostoru pao za 
najmanje 20% u odnosu na isti period prošle godine, da ne ostvaruju prihod na godišnjoj 
razini koji je veći od 7,5 milijuna kuna te da na dan podnošenja zahtjeva nemaju dugovanja 
prema gradu ili njegovim trgovačkim društvima za obveze čije je dospijeće bilo do 29. 
veljače.  
Vezano uz limit godišnjeg prihoda do 7,5 milijuna kuna za istaknuti je da će se ispunjenjem 
toga uvjeta smatrati i dokaz o ostvarenju toga prihoda za djelatnost koja se obavlja u 
poslovnom prostoru. 
Nadalje izmijenjen je i članak 3.  Obvezom podnošenja zahtjeva za primjenu prethodno 
navedene mjere te odgovarajućih dokaza uz to osim u slučaju kada je riječ o pravnim 
osobama koje prostore koriste putem uporabe/korištenja (udruge) te je, isto tako članak 
dopunjen na način da se iste mjere primjenjuju i na pravne osobe koje imaju na upravljanju 
prostore u vlasništvu grada ili im je grad pula vlasnik/suvlasnik (npr. Pula Sport)“ 
 
Predsjednik otvara raspravu te utvrđuje da se nitko nije javio za riječ ni u ime klubova ni u 
pojedinačnoj raspravi te zaključuje raspravu i daje na glasanje toč. 3. poimeničnim 
izjašnjavanjem vijećnika prozivkom: 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK Točka 3. 
GLASANJE 

ZA / PROTIV / SUZDRŽAN 

1.  TIZIANO SOŠIĆ ZA 

2. ELENA GATTONI-STEPANOV ZA 

3. IVAN NEKIĆ ZA 



 

 

4. DIANA KUKIĆ DASKO ZA 

5. ARDEMIO ZIMOLO ZA 

6. GORDANA FERENČIĆ ZA 

7. MASSIMO BRAJUHA ZA 

8. BRUNA JOVANOVIĆ ZA 

9. VALTER BOLJUNČIĆ ZA 

10. JADRANKA ČERNJUL ZA 

11. KRISTINA RABAR ZA 

12. SLADJANA RADOŠEVIĆ ZA 

13. REDŽEP RAIMOVIĆ ZA 

14. DUNJA RAČIĆ ZA 

15. MAURICIO LICUL ZA 

16. DANIJEL FERIĆ ZA 

17. ROBERTO FABRIS ZA 

18. SANJA RADOLOVIĆ ODSUTNA 

19.  SINIŠA GORDIĆ ODSUTAN 

20. IGOR BELAS ZA 

21. RADENKO OGNJENOVIĆ ODSUTAN 

22. MIRKO JURKIĆ ZA 

23. IVONA GUDELJ ZA 

24. PETAR ĆURIĆ ZA 

25.  GORDANA ČAKIĆ ZA 

 
Nakon glasanja predsjednik utvrđuje da je 
 
Vijeće sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova donijelo 
 

O D L U K U  
o izmjeni i dopuni odluke o smanjenju zakupnine  
poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule 

 
 
Predsjednik Gradskog vijeća TIZIANO SOŠIĆ utvrđuje da je dnevni red iscrpljen te prije 
zaključenja sjednice daje riječ Gradonačelniku Grada Pule Borisu Miletiću koji se obratio 
vijećnicima izražavajući zahvalu na konstruktivnom radu i sudjelovanju u radu Vijeća u ovim 
posebnim okolnostima: 
BORIS MILETIĆ: 
„Iskoristio bih ovu priliku zahvaliti se svim vijećnicima Grada Pule na konstruktivnosti i podršci. 
Doista mi je drago što i u ovim izvanrednim okolnostima donosimo odluke koje su prije svega u 
funkciji našim gospodarstvenicima, poduzetnicima na području Grada Pule i želim se doista 
zahvaliti što na jedan vrlo direktan način jednoglasnom potporom donosimo odluke i dajemo 
jasan signal onima koji su zbog mjera Civilne zaštite u nemogućnosti obavljati svoju djelatnost.  
Ostanite zdravi i dalje se svi skupa pridržavajmo mjera koje propisuje naš Stožer civilne zaštite i 
nadam se kako će ove mjere, koje jesu na snazi i koje jesu restriktivne, ipak već kroz narednih 
nekoliko dana naići na određenu dozu popuštanja, polako, ali sigurno i kako ćemo, neću reći, 
vratiti život u normalu, jer dok se ne nađe cjepivo protiv virusa teško da će biti normala na koju 
smo naviknuli, ali jednu normalu sa novim navikama i novim načinom ophođenja, postupanja i 
djelovanja, ali nadam se da je evo ipak ispred nas jedno ljepše vrijeme. 



 

 

Puno hvala svima na podršci, jer i nama to puno znači kada izvršna i predstavnička vlast ima 
ovakvu suradnju. Hvala. 
 
 
Predsjednik Tiziano Sošić se u ime svih vijećnika zahvaljuje Udruzi Gradova koja je pomogla 
u održavanju sjednice te zaključuje 25. sjednicu Gradskog vijeća. Dichiaro conclusa la 25ma 
sessione del consiglio municipale della citta' di pola 
 
 
 

Sjednica je dovršena u 18:00 sati 
 
 
 
KLASA:021-05/20-01/51 
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Pula, 24.04.2020 
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ZAPISNIK VODILA        PREDSJEDNIK 
Eva Barbir v.r.        Tiziano Sošić v.r.  
 


